
PROTOKÓŁ Nr 10/2015 
z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty 

z dnia 29 sierpnia 2016 r. 
 
W posiedzeniu udział wzięli (posiedzenie wyjazdowe): 
1. Roman Cech – przewodniczący Komisji, 

2. Wioletta Masłyk -  Wiceprzewodniczący, 
3. Beata Sowińska – członek 

4. Witold Leśniewski – członek. 
Nieobecna Monika Gardzielewska– członek Komisji. 

 
Porządek obrad: 

1. Stan przygotowań jednostek oświatowych przed rokiem szkolnym 2016 – 2017. 
 
 
Ad. 1. 
 W wyniku reorganizacji szkół podstawowych w Gogolewie i Motarzynie utworzono gimnazja, a 
w Dębnicy Kaszubskiej Zespół Szkolno – Przedszkolny przeniesiono do Gimnazjum. Komisja 
odwiedziła wszystkie szkoły publiczne na terenie naszej gminy. Spotkała się z dyrektorami i omówiła 
stan przygotowań placówek. 
 
Szkoła w Gogolewie: 
- utworzono klasy dla gimnazjalistów w klasach podstawowych, 
- powstały nowe toalety, 
- odnowiono klasy, 
- odmalowano korytarz i klasy dla przedszkolaków w Borzęcinie (podziękowania dla pracowników 
obsługi przedszkola). 
 
Szkoła w Motarzynie: 
- odmalowano klasy i korytarz w miarę możliwości środków, 
- powstały 3 klasy dla gimnazjalistów oraz szatnia. 
 
Gimnazjum i Zespół Szkolno – Przedszkolny w Dębnicy Kaszubskiej: 
- przeniesiono Szkołę Podstawową (czerwona szkoła) do Gimnazjum, 
- utworzono świetlicę szkolną na parterze przy szatniach (budynek B), 
- do Gimnazjum (budynek B) przeniesiono jeden oddział 6 – latków na czas remontu w przedszkolu, 
- powstała kuchnia szkolna w przedszkolu, 
- powstaje nowa sala dydaktyczna dla oddziału przedszkolnego w przedszkolu. 
 
Wnioski: 
Komisja stwierdziła, że 4 dni przed końcem wakacji dyrektorzy szkół i wszyscy pracownicy są mocno 
zajęci przygotowaniem całej szkoły i  terenu wokół szkoły do rozpoczęcia roku szkolnego i musieliśmy 
skrócić pobyt w szkołach. W gimnazjum przyjęła nas gościnie nowa Pani Dyrektor Zespołu Szkolno – 
Przedszkolnego. Dyrektorzy przedstawili nam plany rozwoju i funkcjonowania szkół. Dziękujemy 
Dyrektorom za miłe słowa i poświęcony czas. Gimnazjum w Dębnicy Kaszubskiej jak i przedszkole 
było w stanie przeprowadzki i nie mogliśmy ocenić stanu szkół. Komisja stwierdziła, że stan 
przygotowań szkół trzeba oceniać na początku września gdy szkoły normalnie funkcjonują.        
 
 

       Przewodniczący 
Komisji Kultury i Oświaty 

 
/-/Roman Cech 


